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Abstract (en)
The training cartridge for a mortar has a projectile casing, a ballistic cover covering the projectile casing, a propulsive charge case resting on the
projectile casing, and a driver arranged in the bottom of the propulsive charge case. To make it possible to produce such known training cartridges in
a simple and cost-effective way, the driver (13) and the propulsive charge case (14), the propulsive charge case (14) and the projectile casing (11),
and the projectile casing (11) and the ballistic cover (12) are connected by means of a catch connection. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Übungspatrone für eine Granatpistole mit einer Geschoßhülle, einer die Geschoßhülle abdeckenden ballistischen Haube, einer auf
der Geschoßhülle aufsitzenden Treibladungshülse sowie einem im Boden der Treibladungshülse angeordneten Treiber beschrieben. Um eine
einfache und kostengünstige Herstellung derartiger bekannter Übungspatronen zu ermöglichen, wird vorgeschlagen, daß der Treiber (13) und die
Treibladungshülse (14) sowie die Treibladungshülse (14) und die Geschoßhülle (11) und die Geschoßhülle (11) und die ballistische Haube (12)
mittels einer Rastverbindung verbunden sind.
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